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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 2/2021 z jednání VV dne 9. února 2021 

 

Místo jednání: Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor: Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF), Alexander Křížek (AK), Pavel 

Syrový (PS), Dušan Palcr (DP), Kamil Vrubl (KV), Matěj Rázga (MR) 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Karel Ševčík (KŠ), Antonín Brabec (AB), Daniel 

Beneš (DB), Filip Vacek (FV) 

Omluveni: 

 

 
Projednávané body: 

1. Žádost na odvolání z funkce 

 

Na začátku celého jednání požádal PS o slovo a sice, že aktuálně připravuje návrh žádostí 

na odvolání dvou osob z jejich aktuálních funkcí, které tyto osoby zastávají v rámci České 

ragbyové unie. Celkovou formu návrhu těchto žádostí představí PS členům VV na 

následujícím jednání. 

 

Usnesení: VV bere toto oznámení na vědomí a bude se těmito návrhy žádostí na odvolání 

daných osob z funkcí zabývat na nadcházejícím společném jednání, které se uskuteční 23.2. 

2021. 
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2. Finance 

 

PM informoval VV, že aktuální stav cash-flow je uspokojující a ČSRU disponuje 

potřebnými finančními rezervami. Dále, finální výsledky hospodaření za rok 2020 budou 

k dispozici do konce března 2021, kdy spolupracující učetní firma předá veškeré požadované 

výkazy. K tomu PM ještě dodal, že na podnět PS přidal k jednotlivým položkám rozpočtu 

za rok 2020 odpovídající komentář ve smyslu vysvětlení, k čemu se daná položka váže. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

3. Hřiště Markéta 

PM informoval VV o procesu v rámci řešení projektových nedostatků nově vybudovaného 

ragbyového hřiště Markéta a sice, že je ve stálém kontaktu s certifikační firmou a aktuálně 

čeká na vyjádření z jejich strany ohledně dalšího postupu. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

4. Výběrové řízení – manažer rozvoje 

 

PM oznámil VV, že zpracoval ve spolupráci s dalšími kolegy návrh znění na výběrové řízení 

manažera rozvoje s tím, že pokud k tomu jednotliví členové VV nemají připomínky, 

nejpozději do konce tohoto měsíce by výše uvedenou pozici inzeroval na distribučních 

kanálech k tomu určené. 

 

Usnesení: VV schvaluje návrh znění na výše uvedenou pozici manažera rozvoje a tím i 

inzerovat danou nabídku na příslušných webových portálech dle uvážení PM. 
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5. Management meeting 

 

PM a AB informovali VV, že by rádi zavedli pravidelné schůzky předsedů jednotlivých 

komisí ČSRU. Důvodem těchto společných schůzi je zlepšit provázanost a informovanost 

napříč jednotlivými oblastmi, což by v samém důsledku mělo pozvednout celkovou 

efektivitu činnosti ČSRU v rámci jejího rozvoje. 

   

Usnesení: VV schvaluje výše uvedených návrh ohledně pořádání pravidelných schůzek 

předsedů jednotlivých komisí ČSRU.  

 

 

6. Dukla 

 

PM sdělil VV, že na základě předchozího jednání byl trenérovi Janu Rohlíkovi zvýšen 

pravidelný měsíční paušál a to na částku 20.000 Kč/měs. Dále se PM zeptal ostatních členů 

VV, zdali mají nějaké připomínky k návrhu změn v řízení projektu Dukla, který předložil 

PS ve spolupráci s AB. 

 

DP se ujal slova a pouze uvedl, že tento návrh na řízení projektu Dukla již konzultoval s PS. 

Dle jeho názoru se aktuálně projekt ubírá správným směrem, je veden trenérem Janem 

Rohlíkem, který se zodpovídá sportovnímu řediteli Antonínu Brabcovi a systémově tento 

projekt řídí. Co se týče spolupráce s firmou Andrle Sport, tak ta aktuálně připravuje koncept 

kondiční přípravy, který se bude následně aplikovat do tréninkového procesu Dukly. 

 

AB k tomu doplnil, že z jeho pohledu nyní projekt tréninkové resortní skupiny Dukla Rugby 

začíná fungovat lépe a spolupráce s kluby a firmou Andrle Sport odstartovala dobře.  

  

Usnesení: VV bere na vědomí. 
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7. Konference ČSRU 

 

PM informoval VV o proběhlé klubové konferenci, na které se řešila témata jako návrh 

systému soutěží aktuální sezónu 2021.   

  

Dále se slova ujal PS a pouze dodal, že bylo původně na tuto konferenci připraveno  

k prezentaci témat více, nicméně z důvodu obsáhle diskuse se toho více prezentovat 

nestihlo. Tuto chybu vnímá jako poučení pro nadcházející konference, které musí být 

více cílené na  aktuální potřeby a otázky ze strany jednotlivých klubů, tak jako musí být 

zvoleno adekvátní množství témat a jejich způsob prezentace. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí.  

 

 

8. Průběžné vyhodnocení Strategického plánu ČSRU 

 

V rámci tohoto bodu PM informoval VV, že vyhodnocení Strategického plánu ČSRU je 

stále procesu dokončování. Vyhodnocení tohoto plánu bude představeno na dalším jednání 

Výkonného výboru. 

  

 Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

9. Prodloužení spolupráce s T. Putrou 

 

V návaznosti na aktuální potřeby ČSRU a pandemickou situaci chce sportovní úsek změnit 

nastavení spolupráce s Tomášem Putrou v oblastech reprezentací, vzdělávání a expertní 

činnosti.  
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Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje PS a AB jednáním s T. Putrou. 

 

 

10. Návrh na zřízení Lékařské komise ČSRU 

 

Metodické komise ČSRU doporučuje VV opětovného zřízení Lékařská komise jako 

zastřešující skupiny řešící komplexní zdravotní problematiku hráčů od prevence zranění po 

postupný návrat do herního prostředí. 

  

Usnesení: VV pověřuje PM a AB, aby připravili společně s Ondrou Surgou a Karlem 

Berounským (ml.) základní koncept činnosti a fungování Lékařské komise v rámci ČSRU. 

 

 

11. Žádost o  udělení záštity 

RC Olomouc požádal VV ČSRU o udělení záštity na sportovní akci Olomouc Rugby 

Festival 2020, který se bude konat ve dnech 2. a 3.10. 2021. V souvislosti s tímto  RC 

Olomouc také  žádá o právo užívat logo a symboly České rugbyové unie v rámci přípravy 

na turnaj a samotného turnaje. 

 

Usnesení: VV schvaluje udělit záštitu na výše uvedenou sportovní akci. 

 

 

12. Valná hromada ČSRU 

 

PM informoval Výkonný výbor, že na základě stále platných omezení v souvislosti 

s vládními nařízeními ohledně Covidu-19, navrhuje posunutí blíže neupřesněného termínu 

konání Valné hromady, která se měla uskutečnit v říjnu 2020 a to na období červen 2021. 
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Usnesení: V souvislosti s aktuálně platnými Vládními nařízeními ohledně Covidu-19 VV 

schvaluje přesunutí konání Valné hromady, která by se uskutečnila v červnu 2021. 

 

 

13. European Games 2021 

 

OM seznámil VV s možností zúčastnit se evropského univerzitního sportovního turnaje v 

termínu 22.- 27. července v Bělehradě, jehož součástí je také sedmičková soutěž. Tento 

turnaj se koná pod záštitou Rugby Europe, pravidelně se ho účastní více než 20 evropských 

států. Podmínkou účasti  na tomto turnaji je sestavení univerzitní týmu v rámci alespoň 

stejného města. Všichni hráči musí disponovat statusem studenta nebo alespoň tento status 

užívali do roku 2019. OM k tomu ještě doplnil, že při účasti na tomto turnaji a dosažení 

,,odpovídajícího“ výsledku je zde reálná možnost zpětně požádat Českou asociaci 

univerzitního sportu o určitou finanční náhradu v rámci celkových nákladů na tento turnaj 

vynaložených. 

 

Usnesení: VV pověřuje OM, aby členům VV předložil kompletní informace o tomto turnaji 

a s tím i celkový seznam finančních nákladů. Na základě toho VV rozhodne o účasti českého 

univerzitního týmu na tomto turnaji. 

 

 

14. Ligové soutěže - muži 

 

AB představil VV návrhy formátu ligových soutěží, které by bylo možné realizovat v rámci 

aktuálních opatření ohledně Covidu-19 v této sezóně. K tomu dodal, že návrhy těchto 

soutěží intenzivně komunikuje s danými ligovými kluby, aby systém dané soutěže mohl 

všem zúčastněným stranám co možná nejvíce vyhovovat. 
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Usnesení: VV schvaluje předložený návrh ligových soutěží, který se však při jeho realizaci 

bude také odvíjet dle aktuálních Vládních nařízení v souvislosti s Covidem-19. 

 

 

15. Zařazení trenéra J. Rohlíka do RT seniorské reprezentace 

 

AB předložil VV návrh o zařazení trenéra Jana Rohlíka do realizačního týmu seniorské 

reprezentace. Tento návrh odůvodnil tím, že vybraní hráči této reprezentace jsou současně i 

hráči výběrového týmu Dukla, které vede Jan Rohlík a došlo tak k propojení trenérského 

přístupu k hráčům a k společnému sledování/posuzování jednotlivých výkonnostních 

dispozic a limitů. 

  

Usnesení: VV schvaluje zařazení trenéra J. Rohlíka do realizačního týmu na pozici asistenta 

trenéra v rámci seniorského reprezentačního mužstva. 

 

 

16. Dočasné pozastavení činnosti Metodické komise ČSRU 

 

FV úvodem popsal aktuální činnost Metodické komise a zadané úkoly, kterým se daná 

komise věnuje. Tyto zadané úkoly, kterými jsou například překlady materiálů Dlouhodobý 

rozvoj hráče nebo tvorba metodických videí, považuje navíc za klíčové v rámci uceleného a 

systematického rozvoje českého ragby. Je si vědom toho, že členové Metodické komise na 

těchto úkolech pracují převážně ve svém osobním volnu a nejsou proto aktuálně schopni 

předkládat a zpracovávat nové témata. Na závěr FV uvedl, že z tohoto důvodu se Metodická 

komise soustředí na dopracování klíčových projektů, v rámci kterých bude v pravidelném 

kontaktu, ale nebude pro nadcházející období činnosti této komise rozpracovávat nová 

témata. 

  

Usnesení: VV bere na vědomí. 



Zápis VV ČSRU 

-8 - 

 

17. Statut hráček reprezentace žen 7s a U18, statut hráčů reprezentace U18  

  

VV projednal žádost o podepsání profesionálních smluv s hráčkami reprezentačních výběrů 

kategorie seniorky 7s a U18 a hráči reprezentace U18, která je spoluinicializována  

realizačními týmy těchto reprezentací.  

 

Usnesení: VV schvaluje podané žádosti o podepsání stejných hráčských smluv s výše 

uvedenými reprezentačními týmy jako tomu je u mužské kategorie U20. Dále, VV pověřuje 

OM, aby v rámci zajištění maximálního bezpečí sepsal interní dokument (předpis), který 

jednotlivé reprezentační výběry seznámí s jasně vytyčenými podmínkami, na základě kterých 

budou probíhat hromadné sportovní srazy. Tento předpis bude bezpodmínečně vyžadovat 

pravidelné testování na Covid-19 a zvláštní režimová opatření v rámci využívání 

sportovního zázemí. 

 

 

18. Návrh na změnu v Přestupním řádu 

 

Legislativní komise předložila VV návrh na změnu Přestupního řádu. Předložené úpravy 

spočívají v celkovém rozvolnění co se týká přestupních termínů hráčů do ČR ze zahraničí, 

na které se už nebude vztahovat přestupní období. 

  

Usnesení: VV předložený návrh bere na vědomí a postupuje jej ke schválení Valné hromadě. 

 

 

19. Volby předsedy ČOV 

 

PM informoval VV, že Český Olympijský výbor bude v pátek 26. února prostřednictvím 

volebního zasedání volit do svého čela nového předsedu, místopředsedy a členy výkonného 
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výboru. V souvislosti s tímto volebním zasedání přišla na Českou ragbyovou unii výzva 

Filipa Neussera (jednoho ze dvou kandidátů na post předsedy), která  vyzývá předsedu 

Českého olympijského výboru k uklidnění situace kolem voleb do vedení ČOV.  a umožnění 

konání volebního pléna řádnou formou,  nikoliv per rollam. 

  

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

Příští zasedání VV proběhne dne 26. února 2021 na stadionu Markéta v 8:00. 

V Praze dne 9. února 2021 

Zapsal: Ondřej Mikeska 

 


